



N° **791092** / UMa/D-FALSH/VD-AAP/

**07 AOUT 2025**  
Maroua.....

## COMMUNIQUE/ANNOUNCEMENT

(Retrait des diplômes de Licence classique / Collection of Bachelor's degrees)

Le Doyen de la Faculté des Arts, Lettres et Sciences Humaines de l'Université de Maroua informe les étudiants de ladite Faculté, de la disponibilité de sept cent soixante-quatre (764) diplômes de Licence classique, des Sessions **2016, 2017, 2018, 2019, 2020, 2021, 2022, 2023 et 2024**, dans les parcours suivants : **Géographie, Philosophie et Psychologie, Langue et Littérature Française, Langues étrangères (Allemand, Arabe, Espagnol), Arts Plastiques et Histoire de l'Art, English Language and Literature, Histoire, Sociologie, Langues, Littératures et Cultures Africaines, Lettres Bilingues, Sciences du Langage et de la Communication.**

Les Lauréats peuvent passer les retirer tous les **jours ouvrables**, de **8h30 à 15h30**, à la **porte A215** du Décanat, munis des pièces d'identité en cours de validité.

Par ailleurs la liste des Lauréats est consultable sur le site web de l'Université de Maroua au lien suivant :

[www.univ-maroua.cm](http://www.univ-maroua.cm)

The Dean of the Faculty of Arts, Letters, and Social Sciences of the University of Maroua informs students that **764** Bachelor's degrees, of sessions **2016, 2017, 2018, 2019, 2020, 2021, 2022, 2023 and 2024**, on the following disciplines: **Geography, Philosophy and Psychology, Language and French Literature, Foreign Languages (German, Arabic, Spanish), Fine Arts and Arts History, English Language and Literature, Sociology, Language, Literature and African Culture, Bilingual Letters, Communication and Language Sciences.**

The Graduates students are invited to collect them on **any working day, between 8:30 a.m. and 3:30 p.m.**, at door **A 215** of the Dean's Office, by providing a valid identification documents.

In addition, the list of graduates is available on the University of Maroua website at the following link:

[www.univ-maroua.cm](http://www.univ-maroua.cm)

Le Doyen / The Dean

Pour le Doyen et par Ordre



*Adama Ousmanou*  
Professor